
Vragen van de raad 
Gesteld op 06-02-2024 

Beantwoord op  

Partij Verenigd West Betuwe 

Onderwerp Initiatiefvoorstel woningbouw 

 

Naar aanleiding van een oordeelsvormende  vergadering (initiatief voorstel woningbouw) zijn 

er vragen gesteld door Rita van Leeuwen die niet beantwoord zijn. 

Er is wel een toezegging gedaan dat ze beantwoordt zouden worden. Hieronder de gestelde 

schriftelijke vragen. 

 

Vraag 1 

Wat is tot nu toe gerealiseerd van de plancapaciteit en is die stip op de horizon van 2030 

haalbaar? 

Vraag 2 

In de reactie college initiatiefvoorstel staat het voornemen om de raad extra middelen te 

vragen voor activiteiten in het Programma Wonen met 2 doelen. In welke mate helpen de 

doelen om de doelstelling van 2030 te halen? 

Vraag 3 

Wat is de expertise van de Denktank Woningbouw ? 

 

Vraag 3a 

is verslaglegging van die bijeenkomsten beschikbaar voor de raad? 

 

Vraag 4 

Wanneer is de actualisatie van de Woonvisie? 


